
 
 

2017.gada 5. jūnijā 

 

Klubu sapulce 

 
Piedalās: Guntis Ciematnieks (LHF ģenerālsekretārs), Renārs Līcis (sacensību 

direktors), Edijs Marcinkevičs, Ivars Zariņš (ZRHK Tenax Dobele), Juris 

Baldiņš, Andris Ulāns (ASK/LSPA), Jānis Valeiko (Stopiņu NHK), Harijs 

Čebrikovs (RTU-Seniori), Žanis Malahovs (Salaspils ZM/Mērnieks), Arnolds 

Straume (MSĢ), Ilmārs Kazinieks (LHF tiesnešu vadītājs), Normunds Blome 

(Celtnieks Rīga) 

 

 

Apspriestie jautājumi: 

 PlayGineering prezentācija 

 R.Līcis atskatās uz šī gada sezonu 

 pārskats par šī gada budžetu 

 Normunds Blome ierosina visas spēles rādīt sociālajos tīklos Youtube un 

Facebook, kā arī par pēcspēles komentāriem un bildēm, atbalsts nav tikai 

no ASK/LSPA 

 Jānis Valeiko ierosina izslēgšanas spēlēs (play-off) spēlēt 2x5minūšu 

pagarinājumu 

 visi ir apmierināti ar izcīņas kārtību, bet ierosina finālu izspēlēt līdz 2 

uzvarām. 

 par spēlētāju aizdošanas kārtību nav vienprātības 

 par spēlēšanu pirmajā līgā jāveido vairāki varianti: veidot 10 cilvēku 

reitingu no katras komandas, atļaut līdz 22 gadu vecumam brīvi spēlēt 

abās līgās,  

 atklāts jautājums par MSĢ spēlētājiem 


